

არბ. ჩ ი ქ ო ბ ა ვ ა (თბილისი), პიროვანი უღვწისათვის ქართულში	9
*Арн. Ч и к о б а в а (Тбилиси), К генезису личного спряжения в грузинском языке	21
*Арн. С h i k o b a v a (Tbilisi), For the genesis of personal conjugation in the Georgian language	28
ლ. ს ა ნ ი კ ი ძ ე (თბილისი), გორაკეცება ქართულში	35
*Л. К. С а н и к и д з е (Тбилиси), Удвоение в грузинском языке	80
*L. S a n i k i d z e (Tbilisi), Reduplication in the Georgian language	85
К. В. Л о м т а т и д з е (Тбилиси), Категория версии в картвельских и абхазско-адыгских языках	87
*ქ. ლ ო მ თ ა თ ი ძ ე (თბილისი), ქვეცვის კატეგორია ქართველურსა და აფხაზურ-ადიღურ ენებში	96
*K. L o m t a t i d z e (Tbilisi), The category of version in Kartvelian and Abkhaz-Adyghe languages	98
К. В. Л о м т а т и д з е (Тбилиси), Категория потенциалиса (возможности) в картвельских и абхазско-адыгских языках	101
*ქ. ლ ო მ თ ა თ ი ძ ე (თბილისი), პოტენციალისის კატეგორია ქართველურსა და აფხაზურ-ადიღურ ენებში	111
*K. L o m t a t i d z e (Tbilisi), The category of potentialis in Kartvelian and Abkhaz-Adyghe languages	112
Г. В. Р о г а в а (Тбилиси), К вопросу о посессивном происхождении глагольных личных префиксов в адыгских языках	115
*გ. რ ო გ ა ვ ა (თბილისი), პირის პრეფიქსთა პოსესიური წარმომავლობისათვის ადიღურ ენებში	121
*G. R o g a v a (Tbilisi), On the possessive origin of personal prefixes in the Adyghe languages	122
М. А. К у м а х о в (Москва), Об отношении носовых гласных к общеадыгскому вокализму	123
*მ. კ უ მ ა ხ ო ვ ი (მოსკოვი), ნაზალური ხმოვნების დამოკიდებულებისათვის საერთო-ადიღურ ვოკალიზმთან	127
*M. K u m a k h o v (Moscow), On the relation of nasal vowels to the common Adyghe vocalism	127
Б. Х. Б а л к а р о в (Нальчик), О числительных в западнокавказских языках	128
*ბ. ბ ა ლ ყ ა რ ო ვ ი (ნალჩიკი), რიცხვითი სახელებისათვის დასავლურ-კავკასიურ ენებში	134
*B. B a l k a r o v (Nalchik), On numerals in Western-Caucasian languages	135
П. М. Б а г о в (Нальчик), Производные синтаксические конструкции в кабардино-черкесском языке	136
*პ. ბ ა ლ ო ვ ი (ნალჩიკი), ნაწარმოები სინტაქსური კონსტრუქციები ყაბარდოულ-ჩერქეზულ ენაში	142

*P. Bagov (Nalchik), Derivational constructions in the Kabardian-Circassian language	143
Р. С. Джанашиа (Тбилиси), Имена числительные в абхазско-адыгских языках	144
*რ. ჯ ა ნ ა შ ი ა (თბილისი), რიცხვითი სახელები აფხაზურ-ადიღურ ენებში	160
*R. Janashia (Tbilisi), Numerals in Abkhaz-Adyghe languages	162
Д. С. Имнайшвили (Тбилиси), Система образования времен в глаголах аномального спряжения в нахских языках	164
*დ. ი მ ნ ა ი შ ვ ი ლ ი (თბილისი), დროთა წარმოების სისტემა ნახური ჯგუფის ენათა თავისებური უღვლილების ზმნებში	186
*D. Imnaishvili (Tbilisi), The system of tense-formation in the irregular verbs of the Nakh languages	188
ლ. ს ა ნ ი კ ი ძ ე (თბილისი), ზოგ ერთმარცვლიან ხმოვანფუძიან არსებით სახელთა ბრუნება ბაცტურში	192
*Л. К. Санкидзе (Тбилиси), Склонение некоторых односложных имен существительных с гласной основой в бацбийском языке	201
*L. Sanikidze (Tbilisi), Declension of some monosyllabic nouns of vocalic stem in the Bats language	202
А. А. Магомедов (Тбилиси), Субъектно-объектное согласование глагола в лакском и даргинском языках	203
*ა. მ ა გ ო მ ე ტ ო ვ ი (თბილისი), ზმნის სუბიექტურ-ობიექტური შეთანხმება ლაკურსა და დარგულ ენებში	216
*A. Magomedov (Tbilisi), Coordination of the subject and object of the verb in Lak and Dargwa	217
А. А. Магомедов (Тбилиси), Корреляция системы консонантов в диалектах даргинского языка	219
*ა. მ ა გ ო მ ე ტ ო ვ ი (თბილისი), კონსონანტთა სისტემის კორელაცია დარგული ენის დიალექტებში	225
*A. Magomedov (Tbilisi), Correlation of the systems of the consonants in the dialects of Dargwa	226
Г. В. Топуриа (Тбилиси), К истории некоторых глагольных основ в лезгинском языке (по данным диалектов)	228
*გ. თ ო ფ უ რ ი ა (თბილისი), ზოგიერთი ზმნური ფუძის ისტორიისათვის ლეზგიურ ენაში (დიალექტთა მონაცემების მიხედვით)	230
*G. Topuria (Tbilisi), For the history of some verbs in the Lezgian language (according to the data of the dialects)	231
А. А. Магомедов (Тбилиси), Система грамматических классов в хиналугском языке	232
*ა. მ ა გ ო მ ე ტ ო ვ ი (თბილისი), გრამატიკული კლასების სისტემა ხინალულურში	257
*A. Magomedov (Tbilisi), The system of grammatical classes in Khinalugh	258
В. С. Хидиров (Баку), Сравнительно-типологическая характеристика превербов в языках лезгинской группы	260
*ვ. ხ ი დ ი რ ო ვ ი (ბაქო), პრევერბთა შედარებით-ტიპოლოგიური დახასიათება ლეზგიურ ჯგუფის ენებში	272
*V. Khidirov (Baku), Comparative-typological characteristics of preverbs in the Lezgian languages	273

Н. М. Чартолаи (Тбилиси), Н. Vogt. Grammaire de la langue georgienne. Г. Фогт. Грамматика грузинского языка (на французском языке)	275
*ნ. ჩართოლაი (თბილისი), ჰანს ფოგტი. ქართული ენის გრამატიკა (ფრანგულ ენაზე)	287
*N. Chartolani (Tbilisi), Hans Vogt, The Grammar of the The Georgian Language (in French)	288
Г. В. Рогова (Тбилиси), Б. М. Карданов. Фразеология кабардинского языка	289
*გ. როგავა (თბილისი), ბ. ყარდანოვი. ყაბარდოული ენის ფრაზეოლოგია (რუსულ ენაზე)	291
*G. Rogava (Tbilisi), B. Kardanov. The Phraseology of Kabardian Language (in Russian)	292
З. И. Керашева (Майкоп), მ. ციკოლია. სიტყვათა რიგი აფხაზურ ენაში М. Циколия. Порядок слов в абхазском языке (на груз. яз.)	293
*ზ. კერაშევა (მაიკოპი), მ. ციკოლია. სიტყვათა რიგი აფხაზურ ენაში	297
*Z. Kerasheva (Maikop), M. Tsikolia, Word Order in the Abkhaz Language (in Georgian)	298
Г. В. Рогова (Тбилиси), З. Ю. Кумахова. Развитие адыгских литературных языков	299
*გ. როგავა (თბილისი), ზ. კუმახოვა. ადიღურ სალიტერატურო ენათა განვითარება (რუსულ ენაზე)	302
*G. Rogava (Tbilisi), Z. Kumakhova. The Development of the Adyghe Literary Languages (in Russian)	302
К. Ш. Микайлов (Махачкала), С. М. Хайдаков. Система глагола в дагестанских языках	303
*კ. შიქაილოვი (მაჩაჩყალა), ს. ხაიდაკოვი. ზმნის სისტემა დაღესტნურ ენებში (რუსულ ენაზე)	310
*K. Mikhailov (Makhachkala), S. Khaidakov. The System of the Verb in Daghestan Languages (in Russian)	311
В. А. Почхуа (Тбилиси), Ираклий Рамишвили. Исходные принципы Копенгагенской школы структурализма (на груз. яз.)	312
*ბ. ფოჩხუა (თბილისი), ირაკლი რამიშვილი. კოპენჰაგენის სტრუქტურალი-სტური სკოლის ამოსავალი პრინციპები	314
*В. Pochkhua (Tbilisi), Irakli Ramishvili. The Initial Principles of the Copenhagen School of Structuralism (in Georgian)	315
Н. Н. Стурua (Тбилиси), Т. С. Шарадзенидзе. Проблема взаимоотношения языка и речи	316
*ნ. სტურუა (თბილისი), თ. შარაძენიძე. ენისა და მეტყველებას ურთიერთობის პრობლემა	319
*N. Sturua (Tbilisi), T. Sharadzenidze. The Problem of the Interrelation of Language and Speech (in Georgian)	319

A. A. Magometov (Tbilisi), Шестая региональная научная сессия по историко-сравнительному изучению иберийско-кавказских языков	320
აღ. მ ა გ ო მ ე ტ ო ვ ი (თბილისი), იბერიულ-კავკასიური ენების ისტორიულ-შედარებითი შესწავლისადმი მიძღვნილი მეექვსე რეგიონალური სამეცნიერო სესია	335
A. Magometov (Tbilisi), The sixth regional scientific session of historical-comparative study of Ibero-Caucasian languages	335